	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b> نظام منح شهادات الحلال	<b>REFERENCE</b> : CMK 2-01-002
	<b>POLICY STATEMENT ON IMPARTIALITY &amp; CONFIDENTIALITY</b> بيان حول سياسة النزاهة	<b>REVISION</b> : 01
		<b>DATE</b> : 2021.03.15
		<b>PAGE</b> : PAGE 1/3
		<b>PREPARED BY</b> : QUALITY MANAGER
		<b>REVIEWED &amp; APPROVED BY</b> : CERTIFICATION MANAGER

The Top Management of International Halal Center T&Q is committed to and up holds impartiality in carrying out its certification activities for both product and systems in accordance to halal standards requirements.

International Halal Center T&Q has identified, analyzed and documented possibilities for conflict of interests arising from provision of certification services including any conflicts arising from its relationships. Company manages these conflicts and ensures that the certification decision is based on objective evidence obtained. When a relationship poses an unacceptable threat to impartiality, then Company does not provide certification.


International Halal Center T&Q does not offer or provide any consultancy services. International Halal Center T&Q certification activities are not marketed or offered as linked with the activities of an organization that provides halal consultancy.

To ensure that there is no conflict of

تتعهد الإدارة العليا لمركز حلال الدولي للتدريب والتأهيل وتدعم النزاهة عند القيام بنشاطات الإعتماد لكل من المنتج والأنظمة استناداً الى متطلبات معايير حلال .

حدد مركز حلال الدولي للتدريب والتأهيل وحلت ووثقت احتماليات وقوع تضارب في المصالح الذي ينشأ عن تقديم خدمات الإعتماد بما في ذلك الخلافات التي تنشأ عن علاقاتها، وتقوم الشركة بإدارة هذه الخلافات والتأكد من أن قرار الإعتماد تم بناءً على الدليل الموضوعي الذي تم الحصول عليه، ولا تعطي الشركة الإعتماد عندما تشكل العلاقة تهديداً غير مقبولاً للنزاهة

لا يقدم مركز حلال الدولي للتدريب والتأهيل خدمات الإستشارة، ولا يتم تقديم أو تسويق أنشطة اعتماد مركز حلال الدولي للتدريب والتأهيل على أنها مرتبطة بأنشطة المنظمة التي تقدم الإستشارة الحلال.

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b>	<b>REFERENCE</b>	: CMK 2-01-002
	نظام منح شهادات الحلال	<b>REVISION</b>	: 01
	<b>POLICY STATEMENT ON IMPARTIALITY &amp; CONFIDENTIALITY</b>	<b>DATE</b>	: 2021.03.15
	بيان حول سياسة النزاهة	<b>PAGE</b>	: PAGE 2/3
		<b>PREPARED BY</b>	: QUALITY MANAGER
		<b>REVIEWED &amp; APPROVED BY</b>	: CERTIFICATION MANAGER

interests, personnel who have provided halal consultancy, including those acting in a managerial capacity, are not used to take part in an audit or other certification activities if they have been involved in halal consultancy towards the Client in question within two years following the end of the consultancy.

International Halal Center T&Q takes action to respond to any threats to its impartiality arising from the actions of other persons, bodies or organizations.

All our personnel, either internal or external, or committees, who could influence the certification activities, act impartially and not allow commercial, financial or other pressures to compromise impartiality.

All our personnel, both internal and external, is required to reveal any situation known to them that may present them or the certification service with a conflict of interests and this information is evaluated to identify threats to impartiality.

International halal Center T&Q is not


وللتأكد من عدم وجود تضارب في المصالح، فإن الموظفين الذي يقدمون الإستشارة الحلال – بما في ذلك العمل بمؤهل إداري- لا يجب أن يكونوا جزءاً من عمليات التدقيق أو أنشطة الإعتماد الأخرى إذا تم تضمينهم في تقديم المشورة الحلال للعميل المعني خلال سنتين بعد إنتهاء المشورة .

تتخذ مركز حلال الدولي للتدريب والتأهيل فعلاً للإستجابة لأي تهديد للنزاهة ينشأ عن أفعال الأشخاص الآخرين أو الهيئات أو المنظمات الأخرى.

جميع موظفينا – سواء كانوا داخليين أو خارجيين أو متعهدين- الذين يستطيعون التأثير على أنشطة الإعتماد يعملون بنزاهة ولا يسمحون بأي ضغوطات تجارية أو مالية او غيرها لحل النزاهة .

جميع موظفينا – سواء كانوا داخليين أو خارجيين – ملزمون بالكشف عن أي موقف يعرفونه سواء كان يمثلهم أو يمثل خدمة الإعتماد فيه تضارب في المصالح ويتم تقييم هذه المعلومة لتحديد مهددات النزاهة .

لا يقدم مركز الحلال الدولي T&Q أي نوع من التدريب

	<b>HALAL CERTIFICATION SYSTEM</b> نظام منح شهادات الحلال	<b>REFERENCE</b> : CMK 2-01-002
	<b>POLICY STATEMENT ON IMPARTIALITY &amp; CONFIDENTIALITY</b> بيان حول سياسة النزاهة	<b>REVISION</b> : 01
		<b>DATE</b> : 2021.03.15
		<b>PAGE</b> : PAGE 3/3
		<b>PREPARED BY</b> : QUALITY MANAGER
		<b>REVIEWED &amp; APPROVED BY</b> : CERTIFICATION MANAGER

offering any type of system implementation training specifically for its clients or any other similar companies / stakeholders.

International Halal Center T&Q Agree to treat as strictly confidential all documentation and information provided by any client except as required by law or in demonstrating conformance with the requirements of accreditation. International Halal Center T&Q and all employees will neither copy any documentation nor divulge any information to any third party without the written prior consent of the Client.



Name / signature of the Director:  
Yasser Amro :

على تنفيذ النظام خصيصًا لعملائه أو أي شركات / أصحاب مصلحة آخرين مشابهيين.

يوافق مركز الحلال الدولي T&Q على التعامل بسرية تامة مع جميع الوثائق والمعلومات التي يقدمها أي عميل باستثناء ما يقتضيه القانون أو لإثبات التوافق مع متطلبات الاعتماد. لن يقوم مركز الحلال الدولي T&Q وجميع الموظفين بنسخ أي وثائق أو إفشاء أي معلومات إلى أي طرف ثالث دون موافقة خطية مسبقة من العميل.



اسم / توقيع المدير العام : ياسر عمرو